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Zápis z jednání Zastupitelstva města Vysokého Mýta č. 1/19                        
konaného dne 20.02.2019 

 
 
 
1. Zahájení zasedání zastupitelstva 
 
Zasedání Zastupitelstva města Vysokého Mýta (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 16:03 hodin starostou města Ing. Františkem Jiraským, který přivítal členky a členy 
zastupitelstva města a všechny přítomné hosty.  
 
Starosta Ing. František Jiraský sdělil, že dle jednacího řádu ZM § 9, odst. 1 bude z dnešního 
zasedání pořízen elektronický audio záznam; tento záznam se pořizuje pro účely kontroly 
pořízeného zápisu a následného zveřejnění anonymizovaného záznamu dálkovým 
přístupem. 
 
Dále upozornil na právo osob z řad veřejnosti vznést odůvodněnou námitku proti 
zaznamenávání jejich osobního projevu.  
 
Konstatoval, že dle prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva je přítomno 18 členů 
z celkového počtu 21, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 
Omluven:  prof. RNDr. Josef Hynek, MBA, Ph.D., Mgr. Martin Koblížek,  

Ing. Ivana Urešová, MBA. 
      

 
Neomluven:   
 
 
2. Určení zapisovatele a osoby zodpovědné za obsluhu elektronického hlasovacího 
zařízení 
 
Starosta navrhl určit zapisovatelkou paní Pavlínu Benešovou a pana Jiřího Kořínka 
zodpovědného za obsluhu elektronického hlasovacího zařízení. 
 
Návrh na usnesení: 
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Zastupitelstvo města určuje  
 
zapisovatelkou paní Pavlínu Benešovou a pana Jiřího Kořínka zodpovědného za obsluhu 
elektronického hlasovacího zařízení. 
 
Výsledek hlasování: Pro 18     Proti 0      Zdrželi se 0 
 
Usnesení č. 1/19 bylo schváleno. 
 
 
3. Volba ověřovatelů zápisu  
 
Starosta navrhl zvolit ověřovateli zápisu pana Jiřího Kovaříka a Mgr. Jaroslava Korbela. 
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města volí  
 
ověřovatele zápisu pana Jiřího Kovaříka a Mgr. Jaroslava Korbela.  
 
Výsledek hlasování: Pro 16     Proti 0     Zdrželi se 2 
 
Usnesení č. 2/19 bylo schváleno. 
 
 
4. Schválení programu 
 
Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou zaslanou 
členům zastupitelstva města.   
 
Návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje  
 
následující program zasedání:   
 

1. Zahájení 
2. Výroční ceny města Vysokého Mýta za rok 2018 
3. Majetkoprávní záležitosti 
4. Dotace – podpora obnovy místních komunikací 
5. Různé 
6. Diskuze 
7. Závěr 

 
Výsledek hlasování: Pro 18     Proti 0     Zdrželi se 0 
 
Usnesení č. 3/19 bylo schváleno. 
 
 
5.  Mgr. Jan Vlček za Bc. Ivetu Petrovou – vedoucí odboru kanceláře starosty 
 
Obsah sdělení: 
Výroční ceny města Vysokého Mýta za rok 2018 
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Starosta vyzval pana tajemníka Mgr. Jana Vlčka, aby k tomuto bodu přednesl nezbytné 
materiály. Dále sdělil, že pan tajemník přednáší za svoji kolegyni paní Bc. Ivetu Petrovou, 
kterou představil. Bc. Iveta Petrová bude působit na funkci vedoucí odboru kanceláře 
starosty na dobu určitou po dobu mateřské dovolené Bc. Petry Klasovité.  
 
Průvodní zpráva: 
Podle Statutu udílení Výročních cen města Vysokého Mýta schváleného Zastupitelstvem 
města Vysokého Mýta dne 12. 9. 2007 č. usnesení 169/07 v platném znění je před začátkem 
projednávání nominací na Výroční ceny města předkládán ke schválení volební řád a 
jmenována volební komise k udílení Výročních cen města.  
 
Přílohy: 
Příloha 01 – 1 list- Volební řád pro udílení Výročních cen města Vysokého Mýta  
Příloha 02 – 2 listy- Statut udílení Výročních cen města Vysokého Mýta 
Příloha 03 – 1 list- Usnesení ZM ze dne 7. 11. 2012 - doplnění Statutu 
Příloha 04 – 1 list- Seznam nominovaných za rok 2018 
Příloha 05 – 81 listů- Nominace v jednotlivých kategoriích 
 
Mgr. Lněničková byla Mgr. Vlčkem vyzvána k přečtení volebního řádu. 
Mgr. Lněničková přečetla volební řád pro udílení Výročních cen města Vysokého Mýta za rok 
2018. Doplnila, že slavnostní večer se koná v Šemberově divadle. 
 
 
Mgr. Kysilková opustila jednání. 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
volební řád pro udílení Výročních cen města Vysokého Mýta za rok 2018.  
 
Zodpovídá: vedoucí OKS 
Termín: 20. 2. 2019 
 
Výsledek hlasování: Pro 17     Proti 0     Zdrželi se 0 
 
Usnesení č. 4/19 bylo schváleno. 
 
                                                                                                                      
Zastupitelstvo města jmenuje 
volební komisi pro udílení Výročních cen města za rok 2018 ve složení: Bc. Iveta Petrová,   
JUDr. Libor Poláček a Mgr. Marie Lněničková. 
 
Zodpovídá: vedoucí OKS 
Termín: 20. 2. 2019 
 
Výsledek hlasování: Pro 17     Proti 0     Zdrželi se 0 
 
Usnesení č. 5/19 bylo schváleno. 
 
 
Starosta požádal předsedy příslušných komisí (kulturní, výchovně vzdělávací a sportovní) o 
vyjádření k nominacím na udílení Výročních cen města Vysokého Mýta za rok 2018. 
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Petr Klofanda, předseda kulturní komise seznámil s doporučením kulturní komise: 
Kulturní komise projednala na své řádné schůzi všechny nominace, které byly učiněny 
v oboru kultury  a nevyloučila žádnou nominaci  ze seznamu nominovaných. Všechny jsou 
podle stanov. 
- za hudbu, hudební dílo, významnou hudební interpretaci – kulturní komise doporučuje 
udělit cenu MgA. Filipu Janouchovi a Davidu Lukášovi Dipl.um.; 
- za výtvarné dílo, fotografii, film, videoprogram, architekturu a stylovou rekonstrukci 
doporučuje udělit cenu kolektivu studentů VOŠ stavební a SŠ stavební Vysoké Mýto; 
- za literární dílo včetně dramatického, dále za herecký výkon a režii – doporučení kulturní 
komise - pan Josef Víšo; 
- za organizaci kulturního podniku – komise se neusnesla na žádném doporučení; 
- zvláštní cena - Za dlouholetou činnost ve prospěch města Vysokého Mýta – kulturní komise 
doporučuje Zdeňka Culku; 
 
Mgr. Helena Mandíková, předsedkyně komise výchovně vzdělávací seznámila 
s doporučením komise výchovně vzdělávací: 
- za vědeckou a odbornou činnost, popularizaci vědy, přednášky, publicistickou a 
vydavatelskou činnost – komise doporučuje Adélu Dvořákovou;  
- za reprezentaci města a školy – komise dává dvě doporučení - dětský pěvecký sbor 
RUBÍNEK (ZUŠ Vysoké Mýto) se sbormistrem Mgr. Pavlem Zerzánem a kolektiv studentů 
VOŠ a SŚ stavební Vysoké Mýto Vojěch Dostál, Kateřina Menclíková, Adéla Kotrbová, Josef 
Uher, Pavel Šafařík, Jan Pohorský;  
 
Jiří Kovařík, předseda sportovní komise seznámil s doporučením komise sportovní: 
- za organizaci sportovního podniku – sportovní komise doporučuje: Organizační tým 
Dobroběhu, Sportovní klub kanoistiky Vysoké Mýto z.s.,  
 
Mgr. Kysilková se dostavila na jednání. 

 
- za sportovní výkon: Adam Pánek (kickbox), Mgr. Daniel Suchánek, AC Vysoké Mýto, 
atletika, tým juniorek 
 

 
Starosta vyzval zastupitele k rozpravě o nominacích. 
 
Mgr. Burešová by chtěla doporučit v kategorii č.4, spolek Česká beseda, protože mělo 
význam pro okolní města.  
Mgr. Kysilková oznámila, že se zdrží v kategorii č.4 z důvodu, že je nominováno 
Gymnázium. 
Pan Bendl oznámil, že se zdrží hlasování v kategorii č.7. 
Mgr. Vrátilová se zdržuje hlasování v kategorii č.4. 
 
 
Starosta vyzval k hlasování. Hlasovací lístky pro udílení Výročních cen města Vysokého 
Mýta za rok 2018 byly předem rozdány.  
Proběhlo tajné hlasování pro I kolo. 

 
Sčítací komise se odebrala ke sčítání hlasů. 
 
 

6.  Diskuze  
 
Starosta informoval o tom, že tajemník dostal úkol od rady města, aby proběhla diskuze 
ohledně statutu udělování výročních cen města. 
Předal slovo Mgr. Janu Vlčkovi. 
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Mgr. Vlček sdělil, že mu na jednání rady města 23.1. byl uložen úkol, aby do konce června 
zpracoval aktualizaci Statutu výročních cen. Současný statut je z roku 2007. Požádal 
předsedy komisí a členy komisí, aby mu na jeho mail směřovaly jakékoliv své nápady a 
podněty k vylepšení. Nápady by pak shrnul a připravil by pro radu nějaký materiál, který 
každopádně skončí k projednání v zastupitelstvu.  
 
 
Starosta sdělil, že do bodu diskuze jsou dnes v plánu 3 hosté, kteří chtějí přednést velmi 
zajímavé body. 
 
Starosta přivítal pana Petra Motla, který si připravil prezentaci o činnosti JSDHO.  

  
Petr Motl – velitel JSDHO 
Petr Motl připravil prezentaci, ve které byla prezentována Statistika výjezdové jednotky 
Vysoké Mýto za rok 2018. Podal výklad o činnosti svazu dobrovolných hasičů v roce 2018.  
Informoval, že v Pardubickém kraji bylo v roce 2018 více požárů, které bylo způsobeno 
suchem. Největší podíl činnosti mají při technických haváriích (otevírání prostor, transport 
pacientů, záchrana zvířat, přítomnost u dopravních nehod). 
Informoval o operačních jednotkách dle kategorií a přehledu výjezdů v roce 2018. 
(viz. zvukový záznam) 
 
 
Ing. Mgr. Šraut opustil jednání. 
 
Starosta zmínil, že Petr Motl byl 21 let velitelem výjezdové jednotky JSDHO a je na místě 
poděkování za zastupitele a všechny občany města. K 1.1.2019 se vzdal funkce a jeho 
činnost převzal Bc. Patrik Chadima.  
Starosta poděkoval panu Motlovi a všem dobrovolným hasičům za jejich činnost. 
 
Ing. Mgr. Šraut se dostavil na jednání. 
 
Ing. Fišer opustil jednání. 
 
 
Starosta předal slovo veliteli Jaromíru Antlovi, který seznámí s činností městské policie 
v loňském roce. 
 

Jaromír Antl – velitel MP 
Velitel Antl informoval o tom, že v současné době mají novou služebnu. Pozval zastupitele 
na prohlídku nové služebny. 
 
Ing. Fišer se dostavil na jednání. 
 
Pan Antl ve stručnosti informoval o činnosti v uplynulém roce. V současné době je 9 
strážníků.  
Sdělil, že v prvním pololetí minulého roku nejčastěji strážníci řešili velký problém 
bezdomovců. Doplnil, že často asistují u dopravních nehod a řeší dopravní přestupky 
 
Mgr. Vrátilová opustila jednání. 
Mgr. Vrátilová se dostavila na jednání. 
 
Informoval o tom, že bude vydána výroční zpráva o činnosti MP, která bude vyvěšena na 
internetových stránkách městské policie. Ve zprávě bude uvedeno, které přestupky byly 
řešeny a kolik jich bylo atd. 
(viz. zvukový záznam) 
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Mgr. Burešová se poptala, že je to tak 14 dnů, co na náměstí viděla hlouček našich nových 
spoluobčanů, kteří jsou v zaměstnáni v Karose. Na náměstí přesunují lavičky a popíjí 
alkohol. Slíbila občanům, že na to upozorní. Dotázala se, zda toto bylo zaznamenáno. 
p. Antl sdělil, že pokud budou dělat nepořádek, tak MP zakročí. 
 
Pan Vondráček sdělil, že někteří rodiče jezdí autem pro děti do školy ZŠ Javornického až ke 
škole, přes park. 
p. Antl sdělil, že se na to podívají. 
 
Ing. Soušek sdělil, že v centru města je nepořádek ze psů. Dle jeho názoru doporučuje lehce 
zpřísnit vyhlášku. Technické služby nemohou stíhat nepořádek uklízet. 
p. Antl sdělil, že se strážníci na to zaměří. 
Ing. Soušek doporučil řešení, že ve Svitavách si pořídili kameru do aut a sledují 
inkriminovaná místa. 
Pan Antl poděkoval za inspiraci. 
 
Starosta poděkoval panu Antlovi.  
 
Volební komise předala starostovi výsledky hlasování. 
V I. kole byli vybráni laureáti v kategorii 1,2,3,5,6 a zvláštní cena. 
 
Byly rozdány hlasovací lístky pro II. kolo pro kategorie 4, 7, 8, 9. 
Požádal členy komise o rozdání nových hlasovacích archů. 
Proběhlo tajné hlasování pro II. kolo. 
 
Komise se odebrala ke sčítání hlasů. 
 
 
Starosta na zasedání zastupitelstva města přivítal pana PaedDr. Augustina Karla Andrle 
Sylora, který přišel seznámit se záměrem svým a spolku, kterého je členem na zajímavý 
projekt ozvláštnění historického centra města několika sochami Přemyslovských králů.  
 

PaedDr. Augustin Karel Andrle Sylor  
představil projekt spolku “Pomník zakladateli města“, kterým chtějí navázat na instalaci 
sochy Přemysla Otakara II., která byla v roce 2012 pořízena u příležitosti 750. výročí 
založení Vysokého Mýta. 
Spolek navrhuje zřídit sochy všech 7 Přemyslovských králů, které by umístil ve Vysokém 
Mýtě.  
(viz. audiozáznam) 
 
Dále sdělil, že ho žádali badatelé, aby Vysoké Mýto si zpátky vzalo svůj archiv. Před 15ti lety 
bylo přemístěno do Ústí nad Orlicí a nikdo nemůže materiály studovat. Jsou tam unikátní 
věci. 
Starosta informoval, že tento požadavek zaregistroval několikrát. Jednal s panem Duškem s 
ředitelem Okresního archivu. Situace byla taková, že ve Vysokém Mýtě v M-klubu v přízemí 
na nádvoří sídlila pobočka okresního archivu. Pan Dušek z důvodu nevyhovujících stavebně 
technických podmínek nechal pobočku zrušit. Archiválie jsou převezeny do Ústí nad Orlicí a 
není to majetek města, je to majetek státu a nemáme na něj zákonný nárok. 
(viz. audiozáznam) 
 
 
Starosta uvedl, že projekt je zajímavá myšlenka a stojí za to o ní seriózně uvažovat. Pan 
Augustin Karel Andrle Sylor navštívil již městského architekta Chobotského, kterého s tou 
myšlenkou seznámil. Panu architektovi se myšlenka líbí. Následně s tímto záměrem 
seznámili radu města. Seznámení bylo takové, že ten záměr existuje. Byl dán prostor panu 
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Augustinu Andrle Sylorovi k prezentaci na zastupitelstvu. Není zpracována konkrétní podoba, 
jak by se k těm sochám došlo, způsob jejich pořízení, způsob výběru umělců atd. 
Projekt se týká památkové zóny. 
 
Starosta vyzval zastupitele k diskuzi. 
 
Mgr. Lipavský informoval, že mají v programu naučné stezky a chtějí pojmout mnohem šířeji 
a realizovat i virtuální stezky po městě, které se mohou doplňovat. Otázkou je způsob 
realizace, financování atd. Jako princip se mu to líbí. 
Mgr. Krejza sdělil, že jsme na úplném začátku a nemyslí si, že dnes mělo padnout definitivní 
stanovisko, protože předchozí zkušenost, kterou se sochou máme o tom, jak se pořídila, 
instalovala, že byl takový jako by být měl. Ze strany navrhovatele by potřeboval vědět více 
dat než jenom odhad ceny. Souhlasí s tím, ať se vyjádří komise a proběhne nějaká debata a 
doporučuje vrátit se k tomu na dalším zastupitelstvu, protože pro většinu je to informace 
úplně nová. Viděl by to na prodiskutování a stanovisko později třeba na červnovém 
zastupitelstvu. 
 
Dále diskutovali Mgr. Plhák, Ing. Soušek, p. Dvorský  
 
Z veřejnosti vystoupila paní Korálová. 
(viz. audiozáznam) 
 
Starosta ukončil diskuzi a navrhl, že by se mohlo projednat na červnovém zastupitelstvu. 
   
Starosta poděkoval za představení projektu. 

 
Volební komise předala starostovi výsledky hlasování. 
V II. kole byli vybráni laureáti v kategorii 4, 7, 8, 9. Tedy ve všech kategoriích. 
 
Požádal pana tajemníka, aby přednesl usnesení k výsledku hlasování. 

 
Mgr. Jan Vlček za Bc. Ivetu Petrovou přednesl návrh na usnesení: 
 
Zastupitelstvo města uděluje 
Výroční ceny města Vysokého Mýta za rok 2018 podle výsledků tajného hlasování a ukládá 
volební komisi pro udílení Výročních cen města Vysokého Mýta za rok 2018 jména držitelů 
zveřejnit na slavnostním večeru konaném dne 7. března 2019. 
 
Zodpovídá: vedoucí OKS 
Termín: 7. 3. 2019 
 
Výsledek hlasování: Pro 18     Proti 0     Zdrželi se 0 
 
Usnesení č. 6/19 bylo schváleno. 
 
 
Starosta pozval k řečnickému pultu JUDr. Libora Poláčka, vedoucího odboru právního a 
majetkového. 
 

7.  JUDr. Libor Poláček - vedoucí odboru právního a majetkového 
 
Obsah sdělení: 

1. Prodej pozemku parc. č. 5050/12 v k.ú. Vysoké Mýto    
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Průvodní zpráva: 
Manželé Zdeněk a Simona Kopečtí, oba trvale bytem  žádají o 
prodej části pozemku parc. č. 5050/4 ostatní plocha – ostatní komunikace v k.ú. Vysoké Mýto 
o výměře cca 20 m2. Důvodem žádosti je vytvoření parkovacího místa před domem  
v jejich vlastnictví. 
 
 

Majetková komise dne 14.05.2018 doporučila RM a ZM schválit prodej části pozemku parc. 
č. 5050/4 ostatní plocha – ostatní komunikace v obci a k.ú. Vysoké Mýto manželům Zdeňku 
a Simoně Kopeckým, oba trvale bytem  za kupní cenu ve výši 450,- 
Kč/m2 + náklady na přípravu podkladů a na sepsání kupní smlouvy ve výši 3.000,- Kč. Odbor 
finanční dne 18.05.2018 sdělil, že k této částce nebude připočtena DPH ve výši 21% dle 
zákona č. 235/2004 Sb., o dani z přidané hodnoty  
 
Nyní kupující dodali geometrický plán č. 4258-146/2018 na rozdělení pozemku. Dle tohoto 
GP je nově vzniklý pozemek označen jako parc. č. 5050/12 ostatní plocha – jiná plocha o 
výměře 24 m2 v k.ú. Vysoké Mýto.  
Výpočet kupní ceny: 24 m2 x 450,- Kč/m2 = 10.800,- Kč + 3.000,- Kč vyprac. KS = 13.800,- 
Kč 
 
Přílohy: 
Příloha 01 - Žádost + GP (2 listy) 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
prodej pozemku nově vzniklého geometrickým plánem č. 4258-146/2018 označeného jako 
parc. č. 5050/12  ostatní plocha – jiná plocha v  obci a k.ú. Vysoké Mýto manželům Zdeňku 
(nar. ) a Simoně (nar. ) Kopeckým, oba trvale bytem 

, za celkovou kupní cenu ve výši 13.800,- Kč. Dodání pozemku je, dle § 56 odst. 
1, zákona č. 235/2004 Sb., o dani z přidané hodnoty, osvobozeno.  
 
Zodpovídá: vedoucí odboru právního a majetkového 
Termín: 30.06.2019 
 

Žádáme o anonymizaci osobních údajů!!! 
 
Výsledek hlasování: Pro 18     Proti 0     Zdrželi se 0 
 
Usnesení č. 7/19 bylo schváleno. 
 
 
Obsah sdělení: 

2. Bezúplatný převod movitých věcí – Triangl Vysoké Mýto    
 

Průvodní zpráva: 
Město Vysoké Mýto vlastní níže uvedené movité věci, které užívá spolek Triangl Vysoké 
Mýto.  
Jelikož se jedná o věci zastaralé, které město Vysoké Mýto dlouhodobě nevyužívá, 
doporučujeme tyto věci bezúplatně převést na z.s. Triangl Vysoké Mýto IČ: 26588463. Po 
předběžném projednání převodu pan Pidima, předseda z.s., zaslal na město přiložený dopis. 
 

Inventární 

číslo 
Název majetku 

Počet 

kusů 
Cena celkem Datum zařazení 

457 baterie do videokamery Panason 1 2 050,00 18.01.1996 
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461 baterie do videokamery 1 2 050,00 13.03.1996 

4627 Videorekorder 1 34 000,00 30.09.2011 

56 videokamera 1 63 000,00 20.01.1994 

  
Přílohy: 
Příloha 01 – Sdělení pana Pidimy (1 list) 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
bezúplatný převod níže uvedených movitých věcí, které jsou pro město Vysoké Mýto 
nepotřebné, spolku Triangl Vysoké Mýto, z.s., IČ: 26588463. 
 

Inventární 

číslo 
Název majetku 

Počet 

kusů 

457 baterie do videokamery Panason 1 

461 baterie do videokamery 1 

4627 Videorekorder 1 

56 videokamera 1 

 
Zodpovídá: vedoucí odboru právního a majetkového 
Termín: 30.06.2019 
 
Výsledek hlasování: Pro 18     Proti 0     Zdrželi se 0 
 
Usnesení č. 8/19 bylo schváleno. 
 
 
Obsah sdělení: 

3. Zrušení usnesení – koupě pozemku v k.ú. Brteč     
 

Průvodní zpráva: 
Zastupitelstvo města dne 19.09.2018 usnesením č. 123/18 schválilo koupi části pozemku 
parc. č. 23/1, dle GP č. 136-95/2018 označeného jako parc. č. 23/4 o výměře 25 m2, od 
manželů Josefa a Dany Tobešových. Jedná se o veřejně přístupné prostranství – asfaltovou 
plochu u býv. obchodu v Brtči.  
Při revizi pozemků město zjistilo, že naopak manž. Tobešovi užívají část pozemku parc. č. 
421/4 ve vlastnictví města, na které mají zřízenu zahrádku u , kde bydlí.  
Je tedy navrženo zrušit usnesení o koupi pozemku, protože majetkoprávní vypořádání obou 
dotčených pozemků bude následně řešeno směnou.  
 
Přílohy: 
0 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje 
usnesení č. 123/18 ze dne 19.09.2018.  
 
Zodpovídá: vedoucí odboru právního a majetkového 
Termín: ihned 
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Žádáme o anonymizaci osobních údajů!!! 
 
Výsledek hlasování: Pro 18     Proti 0     Zdrželi se 0 
 
Usnesení č. 9/19 bylo schváleno. 
 
 
JUDr. Poláček upozornil, že v usnesení je špatně uvedeno „schvaluje“. Správně má být 
uvedeno Zastupitelstvo města „zrušuje“ a omlouvá se. Doplnil, že komentář sedí a usnesení 
opraví. 
Starosta doporučil předchozí hlasování zrušit, protože usnesení se změnilo.   
 
 
Zastupitelstvo města zrušuje 
usnesení č. 123/18 ze dne 19.09.2018.  
 
Zodpovídá: vedoucí odboru právního a majetkového 
Termín: ihned 
 

Žádáme o anonymizaci osobních údajů!!! 
 
Výsledek hlasování: Pro 18     Proti 0     Zdrželi se 0 
 
Usnesení č. 9/19 bylo schváleno. 
 
 
Obsah sdělení: 

4. Žádost o prodej části pozemku parc. č. 1166/16 v k.ú. Vysoké Mýto     
 

Průvodní zpráva: 
Pan Ivo Beneš, trvale bytem , žádá o prodej části pozemku 
parc. č. 1166/16 ostatní plocha  - jiná plocha v k.ú. Vysoké Mýto o výměře cca 800 m2 za 
účelem výstavby menšího RD.  
 
Majetková komise dne 14.01.2019 doporučila RM a ZM neschválit prodej části pozemku 
parc. č. 1166/16 ostatní plocha - jiná plocha v obci a k.ú. Vysoké Mýto.  
 
Přílohy: 
Příloha 01 – Žádost + mapa (1 list) 
Příloha 02 – Foto (1 list) 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
 
Zastupitelstvo města neschvaluje 
prodej části pozemku parc. č. 1166/16 ostatní plocha - jiná plocha v obci a k.ú. Vysoké Mýto.  
 
Zodpovídá: vedoucí odboru právního a majetkového 
Termín: 28.02.2019 
 

Žádáme o anonymizaci osobních údajů!!! 
 
Výsledek hlasování: Pro 17     Proti 0     Zdrželi se 1 
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Usnesení č. 10/19 bylo schváleno. 
 
 
Obsah sdělení: 

5. Žádost o prodej pozemků parc. č. 1275/1 a 1275/4 v k.ú. Vysoké Mýto     
 

Průvodní zpráva: 
Paní Ivana Benešová, trvale , žádá o prodej pozemků parc. č. 
1275/1 a 1275/4 v k.ú. Vysoké Mýto o celkové výměře 548 m2 za účelem zřízení zadního 
příjezdu k nemovitosti  v jejím vlastnictví.  
 
Majetková komise dne 14.01.2019 doporučila RM a ZM neschválit prodej pozemků parc. č. 
1275/1 a 1275/4 v obci a k.ú. Vysoké Mýto.  
 
Přílohy: 
Příloha 01 – Žádost (1 list) 
Příloha 02 – Foto (1 list) 
Příloha 03 – Mapa (1 list) 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
 
Zastupitelstvo města neschvaluje 
prodej pozemků parc. č. 1275/1 a 1275/4 v obci a k.ú. Vysoké Mýto. 
 
Zodpovídá: vedoucí odboru právního a majetkového 
Termín: 28.02.2019 
 

Žádáme o anonymizaci osobních údajů!!! 
 
Výsledek hlasování: Pro 17     Proti 0     Zdrželi se 1 
 
Usnesení č. 11/19 bylo schváleno. 
 
 
Obsah sdělení: 

6. Splátkování kupní ceny – prodej pozemku parc. č. 428/6 v k.ú. Vanice 
 

Průvodní zpráva: 
Zastupitelstvo města dne 19.09.2018 usnesením č. 120/18 schválilo prodej pozemku parc. č. 
428/6 zahrada v obci Vysoké Mýto v k.ú. Vanice manželům Jánu a Heleně Ikriovým, oba 
trvale bytem  za celkovou kupní cenu ve výši 20.000,- Kč. K uvedené 
částce bude připočtena DPH ve výši 21%. 
Manž. Ikriovi nyní před uzavřením smlouvy požádali o splátkování kupní ceny, a to 
následovně: 

1. splátka ve výši 12.100,- Kč splatná při podpisu smlouvy 
2. splátka ve výši 12.100,- Kč splatná do 31.01.2020. 

 
Přílohy: 
Příloha 01 – Žádost (1 list) 
 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
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Zastupitelstvo města doplňuje 
usnesení č. 120/18 ze dne 19.09.2018 tak, že na konec usnesení bude doplněn text: „Kupní 
cena bude uhrazena ve dvou splátkách, a to následovně: 

1. splátka ve výši 12.100,- Kč splatná při podpisu smlouvy 
2. splátka ve výši 12.100,- Kč splatná do 31.01.2020.“ 

 
Zodpovídá: vedoucí odboru právního a majetkového 
Termín: 31.03.2019 
 

Žádáme o anonymizaci osobních údajů!!! 
 
Výsledek hlasování: Pro 18     Proti 0     Zdrželi se 0 
 
Usnesení č. 12/19 bylo schváleno. 
 
 
Obsah sdělení: 

7. Žádost o uzavření splátkového kalendáře 
 

Průvodní zpráva: 

Předkládáme zastupitelstvu města návrh na uzavření splátkového kalendáře, tak jak je 
uvedeno v návrhu na usnesení.  

Ferková Kornelie byla nájemkyní městského bytu do roku 2013.  
MěBP eviduje u této osoby splatný závazek ve výši 63.869 Kč. Dlužná částka vznikla 
neplacením nájemného a úhrad za plnění poskytovaná s užíváním bytu. Ferková Kornelie si 
podala 23.11.2018 žádost o uzavření splátkového kalendáře s měsíční splátkou 1.500 Kč. 
 
Bytová komise doporučuje schválit uzavření splátkového kalendáře pro Ferkovou Kornelii 
(nar. ), trvale bytem na úhradu dlužného nájemného v 
celkové výši  63.869 Kč v 43 měsíčních splátkách: 42 x 1.500 Kč a 1 x 869 Kč. Splátky 
budou splatné vždy k poslednímu dni v měsíci, první splátka bude splatná do konce měsíce, 
ve kterém bude uzavření splátkového kalendáře schváleno ZM. V případě prodlení s 
úhradou i jen jediné splátky se stává ihned splatným celý zůstatek dluhu.  
 
Za správnost údajů týkajících se výše splatných závazků odpovídá Městský bytový podnik 
Vysoké Mýto s.r.o., který údaje o výši dluhů do žádosti o uzavření splátkového kalendáře 
doplňuje. V případě dotazů na tyto částky je nutné se obrátit na ředitelku Městského 
bytového podniku Mgr. Romanu Zimovou. 
 
Přílohy: 
Příloha 01 – Žádost (1 list) 
 
Pan Vondráček se poptal, zda má paní už lepší finanční situaci. V žádosti je uvedeno, že má 
špatnou platební morálku po celou dobu trvání nájmu 
JUDr. Poláček sdělil, že se bude muset zlepšit. Paní dneska u nás není, ale chce k nám. 
Proto, aby byla bezdlužná, tak se vlastně žádá, protože ten dluh má z nějaké minulé doby. 
V tuto chvíli není náš nájemce, ale chce jím být. Pokud se chce stát a zůstat naším 
nájemcem, tak ta morálka se jí musí výrazně zlepšit. Tito nájemníci dostávají smlouvy na 
velmi krátké období a ta smlouva není prodlužovaná, pokud mají dluh. Pokud nemají ten 
dluh splacen za uplynulý měsíc, tak nový nájem není. Doplnil, že její finanční situaci nezná. 
 
 
Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
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Zastupitelstvo města schvaluje 
uzavření splátkového kalendáře pro Ferkovou Kornelii (nar. ), trvale bytem 

 na úhradu dlužného nájemného v celkové výši  63.869 Kč v 43 
měsíčních splátkách: 42 x 1.500 Kč a 1 x 869 Kč. Splátky budou splatné vždy k poslednímu 
dni v měsíci, první splátka bude splatná do 28.02.2019. 
 
Zodpovídá: vedoucí odboru právního a majetkového, ředitelka MěBP 
Termín:  28.02.2019 
 

Žádáme o anonymizaci osobních údajů!!! 
 
Výsledek hlasování: Pro 16     Proti 0     Zdrželi se 2 
 
Usnesení č. 13/19 bylo schváleno.  
 
 
7.  Bc. Ondřej Halama – vedoucí odboru rozvoje města   
 
Obsah sdělení: 
1.  Dotace MMR – „Vysoké Mýto – obnova místních komunikací“ 
 
Průvodní zpráva: 
Vedoucí odboru rozvoje města předkládá návrh schválení podání žádosti o dotaci na akci 

„Vysoké Mýto – obnova místních komunikací“ z MMR – Podprogram 117D8230 Podpora 

obcí s více než 10 000 obyvateli – DT 117D8230A – Podpora obnovy místních komunikací. 

Žádost o dotaci bude složená ze dvou částí, které se budou hodnotit jako celek.  

První část se týká koncepční úpravy ulice Gen. Závady za účelem zlepšení podmínek pro 

pěší, úpravu parkování a zvýšení podílu zeleně v této ulici s významnou frekvencí pěšího 

provozu a parkujících vozidel. Jedná se o stavební úpravy ul. Generála Závady v celé její 

délce a to ve 2 úsecích:  

- 1. úsek od křižovatky s ul. Jiráskova a Žižkova včetně stavebních úprav této křižovatky po 

ulici Husovu (silnice I/35)  

- 2. úsek od ulice Husova po křižovatku s ul. Komenského. 

Druhá část žádosti o dotaci se skládá z obnovy místních komunikací vyznačené na pasportu 

v příloze.   

Dotace je poskytována až do výše 50 % skutečně vynaložených uznatelných nákladů akce. 

Uznatelné N jsou např. konstrukční vrstvy vozovek a krajnic, odpočívky, parkovací zálivy. 

Neuznatelné N je např. vybudování nebo obnova chodníků, účelových komunikací, svislé 

dopravní značení, veřejné osvětlení a technická infrastruktura.  

 

Přílohy: 
Příloha 01 - situace - místní komunikace navržené k obnově - Knířov, Lhůta, Svařeň (1 list) 
Příloha 02 - situace - místní komunikace navržené k obnově - Šnakov (1 list) 
Příloha 03 - situace - místní komunikace navržené k obnově - ul. Gen. Závady (1 list) 

 

Rada města Vysokého Mýta navrhuje zastupitelstvu města přijmout následující 
usnesení: 
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Zastupitelstvo města schvaluje  
podání žádosti o dotaci z MMR – DT 117D8230A – Podpora obnovy místních komunikací pro 
realizaci projektu „Vysoké Mýto – obnova místních komunikací.“ 
 

Zodpovídá: vedoucí odboru rozvoje města 
Termín: do 28.02.2019 
 
Výsledek hlasování: Pro 18     Proti 0     Zdrželi se 0 
 
Usnesení č. 14/19 bylo schváleno. 
 
 
11. Různé  
 
Starosta avizoval v pondělí mailem, že stále není splněn úkol zvolit členy kontrolního výboru. 
 
Starosta vyzval Ing. Souška, zda se zaslaným návrhem je nějaký problém nebo zda s tím 
souhlasí nebo jak budeme dále postupovat.   
Ing. Soušek sdělil, že s tím žádný problém nemá a čekal na SMS, protože je to koalice SPO 
a ČSSD a chtěl vyjádření ČSSD. Má potvrzené, že členy kontrolního výboru bude Jiří 
Vondráček, Andrle Vlastimil ml. a za ČSSD Ladislav Vokoun a Aleš Dalecký.  
Starosta sdělil, že předsedou kontrolního výboru bude navrhovat zvolit Ing. Souška a 
členové, kterých bude dalších celkem 8 - Jiří Vondráček, Aleš Dalecký, Ladislav Vokoun, Ing. 
Andrle Vlastimil ml, Mgr. Šárka Vlčková, Ing. Petr Fencl, Mgr. Zuzana Venigerová, Mgr. 
Martin Koblížek 
 
 
Návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo města volí  
pana Ing. Miloslava Souška předsedou kontrolního výboru.  
 
Výsledek hlasování: Pro 17     Proti 0     Zdrželi se 1 
 
Usnesení č. 15/19 bylo schváleno. 
 
 
Zastupitelstvo města volí  
Jiřího Vondráčka, Aleše Daleckého, Ladislava Vokouna, Ing. Vlastimila Andrle, Mgr. Šárku 
Vlčkovou, Ing. Petra Fencla, Mgr. Zuzanu Venigerovou a Mgr. Martina Koblížka členy 
kontrolního výboru.  
 
Výsledek hlasování: Pro 17     Proti 0     Zdrželi se 1 

 
Usnesení č. 16/19 bylo schváleno. 
 
 
12. Diskuze  

  
Starosta předal slovo tajemníkovi. 
Tajemník požádal zastupitele o podepsání dohody v souvislosti výplatou peněz, které 
zastupitelé pobírají a budou se převádět na účty, které v dotaznících uvedli. 
 
Starosta sdělil termíny plánovaných zasedání zastupitelstva města v letošním roce. 
Zastupitelstvo město bude svoláno 27.3., 12.6., 18.9., 11.12.. Zastupitelstvo může být 
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svoláno i mimo tyto data z nějakých naléhavých provozních důvodů, může se vyskytnout 
dotační příležitost, která bude podléhat schválení zastupitelstva.  
  
Pan Vondráček informoval o tom, že slyšel v radiu Český rozhlas Pardubice, že se ve 
Vysokém Mýtě bude přemísťovat pošta do přízemí MěÚ. 
Starosta informoval o tom, že pošta po čtyřech letech je snaha pošty přestěhovat svoji 
pobočku v ul. Vladislavova. Dozvěděl se o tom náhodou, když pošta hledala projektanty pro 
úpravu nějakých nových prostor. Údajně se jedná o prostory U Švejka, bývalé tržnice. Jelikož 
to není nejvhodnější prostor pro pobočku České pošty ve Vysokém Mýtě, oslovil generálního 
ředitele České pošty, s.p. a dále oslovil p. Černého, vedoucího pobočkové sítě Východní 
Čechy s tím, že město Vysoké Mýto má k pronájmu přízemí v budově na  Jiráskově ulici, kde 
byla restaurace Optimal a dlouhodobě se nedaří najít nájemníka. Nabídl tyto prostory 
nezávazně České poště k úvaze. Odeslali jsme řediteli pobočkové sítě Východní Čechy 
půdorys a dokumentaci. Zatím není žádná reakce. 
Starosta informoval o této záležitosti hejtmana Pardubického kraje, který se stal členem 
dozorčí rady České pošty a ten přislíbil, že zprostředkuje jednání na generálním ředitelství v 
Praze. Jednání se mělo uskutečnit příští úterý, ale dle informace bude schůzka až 26.3.. 
 
 
 
Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 18:06 hodin. 
 
 
 
Zapisovatelka: Pavlína Benešová    …..………                ……….………………….. 

                             datum     podpis  
 
 
Ověřovatelé:   
                          Jiří Kovařík         ……………              ……….………………….. 

                                     datum        podpis  
 
 
                          Mgr. Jaroslav Korbel  ……………              ……….…………………..      

                                 datum      podpis  
 
 
 
Starosta:           Ing. František Jiraský ………………           ……….………………….. 

                                  datum      podpis  




